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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen főbb pontok mentén fog haladni a Nemzeti 
Akvakultúra Stratégiai Terv és a Magyar Akvakultúra-fejlesztési Operatív Program 
kialakítása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormany.hu  portálon  megjelent  „Készül  az  akvakultúrát  meghatározó  stratégia„  című  cikk
beszámolt  arról,  hogy Szentpéteri  Sándor  erdőkért  felelős  helyettes  államtitkár  a  44.  Halászati
Tudományos Tanácskozáson azt  mondta,  hogy „Magyarországon folyamatban van a  2021-27-es
időszakra vonatkozó felülvizsgált Nemzeti Akvakultúra Stratégiai Terv és a Magyar Akvakultúra-
fejlesztési Operatív Program előkészítése.”

Megtudtuk azt is, hogy „az Európai Unióban és Magyarországon is folyamatban van azoknak a
stratégiai  dokumentumoknak,  jogszabályoknak  és  programoknak  az  előkészítése,  amelyek  a
következő tíz évre meg fogják határozni a magyar akvakultúra fejlődését.”

Kérdezem Önt:

Milyen főbb pontok mentén fog haladni a Nemzeti Akvakultúra Stratégiai Terv és a Magyar
Akvakultúra-fejlesztési Operatív Program kialakítása?
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